

# 21天指定檢疫計劃

## 21 days' Compulsory Quarantine Package

「我們已成為政府認可指定隔離檢疫酒店」  
「We are to be enlisted as a designated hotel for person under compulsory quarantine.」



### 21天指定檢疫計劃 (包三餐)

預訂日期：2021年2月20日至4月20日

入住日期：2021年2月20日至4月20日

[即時網上預訂](#)

### 第二輪指定檢疫酒店價錢(有效期為2021年2月20日至4月20日)

房間類型	房價(每房每晚) 單人入住	房價(每房每晚) 雙人入住	房價(每房每晚) 三人入住	房價(每房每晚) 四人入住
標準客房	HK \$580	HK \$830	不適用	不適用
家庭房	不適用	HK \$1,380	HK \$1,630	HK \$1,880
2間相連客房 (1間標準客房+1間豪華客房)	不適用	HK \$1,460	HK \$1,710	HK \$1,960
套房	HK \$1,480	HK\$ 1,730	不適用	不適用

◆ 以上房價已包含三餐膳食及加一服務費

### 條款及細則：

- ◆ 必須連續入住 21 晚
- ◆ 只可供從中國，澳門及台灣以外其他國家抵港，並須進行 21 天強制檢疫的人士入住
- ◆ 入住期間將不提供客房清潔服務
- ◆ 入住期間不允許離開房間及不接受訪客探訪
- ◆ 房費已包含三餐膳食(早餐 + 午餐 + 晚餐)，並不能扣除膳食費用，以淨房價預訂房間。
- ◆ 所有預訂必須由有效信用卡或現金擔保全段入住
- ◆ 全額房費需於入住時支付
- ◆ 用於預訂的信用卡之持卡人姓名應與住客姓名相符
- ◆ 客人需在辦理入住時出示附照片的身份證明文件和信用卡
- ◆ 已預訂之房間一概不可取消或更改，如提早退房/缺席不入住，亦須繳付全數房費

### 未成年客人入住安排

- ◆ 16 歲以下之客人必須在成人陪同下入住
- ◆ 16 至 17 歲之客人可單獨入住酒店，必須由其合法監護人/家長簽署一份「允許未成年人士單獨入住指定酒店同意書」。

如需預訂，請與訂房部聯絡：[reservations@kimberley.hk](mailto:reservations@kimberley.hk)

如有任何爭議，君怡酒店保留最終決定權

# 21天指定檢疫計劃

## 21 days' Compulsory Quarantine Package

「我們已成為政府認可指定隔離檢疫酒店」  
We are to be enlisted as a designated hotel for person under compulsory quarantine.



### 21 days' Compulsory Quarantine Package (Room including daily 3 meals)

Booking period: 20 February – 20 April, 2021

Staying period: 20 February – 20 April, 2021

[Book Online Now](#)

### Price for the Second Cycle of Compulsory Quarantine Package (Valid from 20 February 2021 to 20 April 2021)

Room Type	Room rate (per room per night) Single Occupancy	Room rate (per room per night) Double Occupancy	Room rate (per room per night) Triple Occupancy	Room rate (per room per night) Quadruple Occupancy
Standard Room	HK \$580	HK \$830	N/A	N/A
Family Room	N/A	HK \$1,380	HK \$1,630	HK \$1,880
2 Rooms with Interconnecting (Standard Room + Deluxe Room)	N/A	HK \$1,460	HK \$1,710	HK \$1,960
Suite	HK \$1,480	HK\$ 1,730	N/A	N/A

- ◆ Room rates are inclusive of 3 meals daily and 10% service charge

### Terms & Conditions:

- ◆ 21 consecutive nights stay is required
- ◆ Only receive persons arriving Hong Kong from countries outside China, Macau, and Taiwan, who are required to undergo 21 days' compulsory quarantine
- ◆ Reservation must be guaranteed by valid credit card or cash for the whole period of stay
- ◆ Guests are required to show a valid travel document with photo and credit card upon check-in.
- ◆ The name on the credit card used for the booking should correspond to the guest staying at the property.
- ◆ Full payment is required upon check-in
- ◆ No Housekeeping service will be provided during the quarantine period
- ◆ Package rates are inclusive of daily full board meal with set breakfast, set lunch and set dinner. Guests cannot deduct food costs and make reservations with room only.
- ◆ Guest(s) are not allowed to leave the guestrooms during the 21 days' compulsory quarantine period
- ◆ No visitors are allowed to access the guestrooms
- ◆ No alternation of stay (shorten stay or early check out) will be accepted
- ◆ All guaranteed reservations are non-refundable, non-transferable and could not be amended or cancelled, otherwise, whole period room rental will be levied in the event as a penalty.

### Children Staying Arrangement

- ◆ Children under 16 years old must be accompanied by an adult for the entire stay
- ◆ Children aged between 16 to 17 years old may stay alone without the need for accompanying adult but a parent / legal guardian should sign the "Consent form for unaccompanied person staying in Designated Hotel".
- ◆

Please contact our Reservations Department for booking: [reservations@kimberley.hk](mailto:reservations@kimberley.hk)

The Kimberley Hotel reserves the right of final decision and interpretation in case of any disputes.